

## English

Warm and powerful is her voice as G'emma soothes one's mind back to safety comfort. She's inspired by artists like Erykah Badu, Amy Winehouse and Ella Fitzgerald. G'emma herself persuades with her creative and unique style of songwriting. Her own music is influenced by Jazz, HipHop and Neo-Soul.

G'emma describes herself as a live artist. She loves to play with her band as „music is a multiplayer game“. She always enjoyed the sound of polyphonic vocals. Therefore she accompanies her shows with a loopstation. G'emma has a great stage presence that fascinates every audience.

## Deutsch

Warm und kraftvoll ist die Stimme, mit der G'emma die Gemüter in Sicherheit wiegt. Sie ist inspiriert von Künstlerinnen wie Erykah Badu, Amy Winehouse und Ella Fitzgerald. G'emma selbst überzeugt mit ihrem kreativen und einzigartigen Stil des Songwritings. Ihre eigene Musik ist von Jazz, HipHop und Neo-Soul beeinflusst.

G'emma bezeichnet sich selbst als Live-Künstlerin. Sie liebt es, mit ihrer Band zu spielen, denn "Musik ist ein Multiplayer-Spiel". Sie mochte schon immer den Klang mehrstimmigen Gesangs. Deshalb begleitet sie ihre Shows mit einer Loopstation. G'emma hat eine tolle Bühnenpräsenz, die jedes Publikum fasziniert.